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Het Afvalfonds pleit voor meer inleverpunten komen statiegeldflessen- en blikjes. Op dit moment wordt er nog
te weinig ingezameld, meldt het fonds in zijn jaarverslag over 2022. 

De wettelijke doelstelling was om in 2022 in totaal 90 procent van alle plastic flessen en flesjes op te halen.
Die doelstelling werd niet gehaald: in totaal werd 68 procent van alle statiegeldflessen ingezameld.

Hester Klein Lankhorst, directeur van het Afvalfonds, vindt dat de consument in korte tijd een flinke
gedragsverandering heeft laten zien. Toch kan het beter: “We weten dat gedragsverandering tijd kost. Extra
communicatie, het voortdurend herhalen van de boodschap én het uitbreiden van innamepunten moeten het
inlevergedrag verder positief beïnvloeden.”

Sinds 1 juli 2021 zit er 15 cent statiegeld op kleine plastic flesjes. Ook op blik zit er sinds 1 april dit jaar 15 cent
statiegeld. Momenteel zijn er in Nederland meer dan 28.000 innamepunten, maar volgens het fonds moeten er
dus meer innamelocaties komen om de doelstelling in 2023 wel te halen. 
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